
Svet krajevne skupnost) Gradišče je na razširjeni seji, ki so se je udeležili tudi predstavniki
družbenopolitičnih organizacij in člani komisije za stanovanjsko gospodarstvo in delegati
skupnosti za stanovanjsko gospodarstvo, razpravljal o pristopu k izvajanju novega zakona o
stanovanjskem gospodarstvu. Na seji je bil tudi tov. Marinšek, predsednik IO stanovanjske
skupnosti občine Ljubljana Center, ki je prisotnim prikazal stanje na področju stanovanj-
skega gospodarstva v naši občini.

V razpravi so prisotni postavili vrsto vprašanj in ugotovitev o tej pereči problematiki.
Beseda je tekla o solidarnostnem prelivanju sredstev. Prav tako je bilo prikazano pereče
pnmanjkanje sredstev za vzdrževanje hiš. Samoupravljanje v hišnih svetih se ne bo moglo
razvijati brez materialne baze. Izrazili so bojazen, da bomo hišno upravo še bolj zbirokratizi-
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rali. Po daljši razpravi so prisotni sklenili, da bodo družbenopolitične organizacije in samou-
pravni organi v KS pomagali, da bodo hišni sveti lahko pričeli delovati v smislu novega
zakona o stanovanjskem gospodarstvu.

• • •

Predsedstvo krajevne konference SZDL Gradišče je na seji 26. novembra podalo analizo
o referendumu za samoprispevek III. Ugotovilo je, da so se vse družbenopolitične organiza-
cije v času pred referendumom vključile v akcijo za pojasnjevanje in informiranje krajanov.
Referendum za samoprispevek III je uspel. Najnižji odstotek glasov oddanlh »za« je bil na
volišču, kjer je socialna struktura najnižja. Prisotni so menili, da bi bilo prav ugotoviti, katera
struktura prebivalstva ni prišla na volišče. Odstotek so kvarile tudi napake v volilnih imenikih.
Krajani KS Gradišče so izpričall veliko solidarnost, zato je rezultat glasovanja zadovoljiv.
Predsedstvo KK SZDL je obravnavalo tudi poročilo kadrovske komisije o evidentiranju in se
seznanilo s pripravami za letno programsko konferenco. V zvezi z razpravo o resoluciji o
gospodarskem razvoju občine Center v letu 1981 so prisotni poudarili, da bi morali posvetiti
več pozornosti odgovornosti in tudi zapisati, kdo je za kaj odgovoren ter oceniti uspešnost
dela. Poudarili so tudi, da bi morala biti davčna uprava bolj učinkovita. Prav tako so menili,
da ne bi smeli začeti varčevati na nepravem mestu. Kot primer je bilo navedeno ukinjanje
delovnih mest organizatorjev telesne kulture. Na predlog terenskega odbora »Trg revolucije«
sosklenili, da bo obravnavao proqramu Radiain televizijeorganiziranavčasu med 10. in 15.
septembrom.

• • •

Proslave pred dnevom republlke v KS Gradišče. Uvod v proslave pred dnevom republike
je bil slovesen sprejem cicibanov med pionirje na osnovni šoli Majde Vrhovnik. Sprejeli so jih
nad 130. Proslavi in slovesnemu sprejemu so prisostvovali starši novih pionirjev in predstav-
niki družbenopolitičnih organizacij. Pionirji so svojim novim vrstnikom priredili pester
kulturni program. V imenu DPO Gradišče pa jim je čestitala Draga Traman.

Na gimnaziji Ivan Cankar so se proslave udeležili vsi dijaki šole. Dramski krožek je za to
priložnost pripravil bogat recital.

Najbolj slovesno je bilo na Ekonomski srednji šoli, kjer so odkrili doprsni kip Borisu
Kidriču.

Izmed številnih podjetij, ki so pripravila proslave za svoje kolektive, velja omeniti proslavo v
Iskri, na kateri je nastopil tudi akademski pevski zbor Tone Tomšič.

• • •

Terenski odbor SZDL Vrtača je v letu 1981 usmeril svojo dejavnost predvsem v razširjanje
mreže poverjenikov v hišah in v stike s krajani terena. Uspelo nam je, da smo s pomočjo
predsednika in članov terenskega odbora navezali stike z individualnimi hišami, kjer doslej
povezave ni bilo, in preko poverjenikov s hišnimi sveti. Terenski odbor v glavnem ni imel
posebnih sestankov, pač pa je smernice KK SZDL prenašal neposredno na teren in pomagal
pri vseh akcijah. Tako nam je uspelo, da smo končno dobili realno sliko stanja in števila
prebivalcev in za civilno zaščito izpopolnili sezname za vse prebivalce terena. Prav tako so
bili z evidentiranjem za volitve 1982 seznanjeni vsi poverjeniki in hišni sveti in smo, razen
nekaterih hiš, dobili izpolnjene popisne pole. Terenski odbor je tudi pomagal ob pregledu
volilnih imenikov ob referendumu za samoprispevek III.

Ob stikih s sleherno individualno hišo in hišnimi sveti nam je uspelo vnesti popravke za cel
teren, žal pa ti popravki niso bili v celoti upoštevani. Problem predstavljajo najemniki in
podnajemniki, ki so včasih le prijavljeni, a ne stanujejo na svojem naslovu.

Terenski odbor je sodeloval v vseh akcijah KK SZDL in jih poskušal realizirati v svojem
okolju.

Člani terenskega odbora so v stalnih stikih s socialno komisijo pri svetu KS in sproti
poskušajo reševati pereče probleme. Naša največja naloga bo tudi v bodoče dobiti stik ne le s
hišami, ampak tudi z vsemi družinami terena in sodelovati s KK SZDL in vsemi komisijami pri
svetu KS, opozarjati na probleme na terenu in jih tudi pomagati reševati.
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